
Opracowujemy strategię rozwoju dla
piotrkowskiego sportu
-  Piotrkowski  sport  wymaga kompleksowego podejścia  do tematu,  dlatego plan działania musi
obejmować najbliższych kilka lat – podkreśla prezydent Juliusz Wiernicki. 

Strategia  ma uwzględnić  potrzeby mieszkańców i  sportowców.  Pierwsze spotkanie  robocze,  w
którym oprócz prezydenta uczestniczyli także: Anetta Mądry, kierownik Referatu Kultury i Sportu,
p.o. dyrektora OSiR Marcin Masiarek skoncentrowało się na ocenie stanu obiektów i planowaniu
przyszłych inwestycji. Opracowaniem strategii zajmie się Referat Kultury i Sportu we współpracy z
Ośrodkiem Sportu i Rekreacji, który zarządza m.in. basenami, stadionem, kortami i halą sportową.


